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Predlagam, da se Občinski svet Občine Ajdovščina na 22. redni seji dne 30.10.2008 
seznani z obrazložitvijo k 1. točki seje občinskega sveta: Razrešitve in imenovanja članov 
odborov in komisij občinskega sveta: 
 
OBRAZLOŽITEV 
 
V ajdovski občinski politiki smo razvili prakso, da župan tvori koalicijo. Kot župan sem dolžan 
tvoriti tako koalicijo, s katero bom in bomo v čim večji meri uresničevali, kar je najbolj 
potrebno, pomembno in koristno za občinsko skupnost kot celoto. Če se državne razmere 
spremenijo ali če iz drugih razlogov presodim, da bi bilo za doseganje zgoraj navedenih ciljev 
bolje, da se koalicija spremeni, sem dolžan za to dati pobudo. Tako sedaj vodim pobudo za 
spremembe koalicije iz obeh razlogov.  
 
Ustrezna prilika za spremembe koalicije se je sedaj zgodila s spremembami politike na 
državnem nivoju, kar so določili volivci na volitvah v Državni zbor in je to primerno upoštevati. 
V okviru naše lokalne politike pa je že več let naraščala potreba, da smo v koaliciji zbrani 
tisti, ki se glede rešitev določenih zadev bolj ujemamo in da so tisti, s katerimi se kot župan 
manj ujemam, v opoziciji. Sicer so se na ajdovskem občinskem svetu dogajale nenormalne 
situacije, ko je bila podpora določenim pomembnim rešitvam, ki sem jih ponujal kot župan, 
bolj podprte od nekaterih iz opozicije, kot od nekaterih iz koalicije. Pobuda sprememb 
sedanje koalicije gre torej v smer, da smo v koaliciji zbrani tisti, ki se glede najpomembnejših 
rešitev med seboj  bolj ujemamo. Te glavne rešitve so: uvajanje univerzitetnih programov 
izobraževanj, raziskav in inkubatorja v Ajdovščino, podpora razvoju visoke tehnologije v 
podjetjih, podpora prihodu podjetij visoke tehnologije v našo občino in nadaljnji razvoj 
tehnologij ter objektov ravnanja z odpadki in biomaso. 
 
Del obrazložitve je podan tudi v priloženih dokumentih:  

- Dogovor Lemut Aleksander vodja svetniške skupine ZZP – Poljšak Marjan župan 
občine Ajdovščina,  

- Vodja svetniške skupine NSi - Lampe Janez, Odpoved koalicijskega sodelovanja s 
svetniško skupino NSi, 

- Premrn Jožko, član sveta Občine Ajdovščina, predsednik Odbora za finance – Poziv 
za skladnejše ravnanje, 

- Vodja svetniške skupine Podjetniki – Lemut Karlo, Odpoved koalicijskega 
sodelovanja. 

 
Poimenski predlogi zamenjav članov odborov in komisij bodo podani Komisiji za volitve in 
imenovanja, ki je predlagatelj razrešitev in imenovanj članov delovnih teles občinskega 
sveta. 
 
                Župan: 
                    Poljšak Marjan, l.r. 
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DOGOVOR LEMUT ALEKSANDER VODJA SVETNIŠKE SKUPINE ZZP – 
POLJŠAK MARJAN ŽUPAN OBČINE AJDOVŠČINA 
 
 
Poljšak Marjan, ugotavljam, da je svetniška skupina ZZP in posebno njen vodja Lemut 
Aleksander, čeprav so bili vse pretekle mandate v opoziciji, dejansko prispevali pripombe in 
predloge ter podpirali najpomembnejše projekte, ki sem jih vodil kot župan in sicer: razvoj 
ravnanja z odpadki na odlagališču Dolga Poljana, urejanje poslovnih con in uvajanje 
univerzitetne dejavnosti v Ajdovščino. Sodelovanje se je izkazalo tudi pri mnogih drugih 
zadevah tako, da je na sejah občinskega sveta pogosto del opozicije oziroma svetniška 
skupina ZZP podpirala določeno rešitev določene zadeve, medtem ko ji je nasprotovala 
določena manjšina iz koalicije. To nenormalno stanje je potrebno spremeniti, zato je Poljšak 
Marjan povabil Lemut Aleksandra oziroma svetniško skupno ZZP v koalicijo, ker se 
programsko in pri praktičnih rešitvah bolj ujemamo, kot z nekaterimi iz sedanje koalicije. 
Najkasneje do 15.10. moramo uskladiti dogovor o projektih do konca tega mandata in o 
kadrovskih spremembah.  
 
Lemut Aleksander  v imenu svetniške skupine ZZP  ugotavlja in v celoti podpira zgoraj 
navedene ugotovitve o dosedanjem in bodočem sodelovanju, ker bo vstopila v novo koalicijo.  
 
       Lemut Aleksander                                                Poljšak Marjan 
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VODJA SVETNIŠKE SKUPINE NSi - LAMPE JANEZ 
ODPOVED KOALICIJSKEGA SODELOVANJA S SVETNIŠKO SKUPINO NSi  
 
Odpovedujem koalicijsko sodelovanje s svetniško skupino NSi iz naslednjih razlogov: 
 

1. Pri sodelovanju, iskanju, usklajevanju in odločanju o rešitvah za obravnavane zadeve 
je od partnerjev v dosedanji koaliciji največkrat in najbolj odstopala svetniška skupina 
NSi, celo v tolikšni meri, da sem se kot župan pri sprejemanju nekaterih odločitev bolj 
zanašal na podporo določenih svetnikov opozicije. Takšno stanje je nenormalno in ga 
je potrebno uskladiti tako, da so v koaliciji z županom tisti svetniki, ki imajo z njim 
bolj podobne poglede in programske cilje, ter medsebojno lažje usklajujejo rešitve 
glavnih investicij mandata. Povem pa, da sem se v nekaterih zadevah, kot na primer 
stališča do igralništva, s svetniško skupino NSi zelo ujemal, vendar to ne odtehta 
drugih neujemanj. 

2. S strani člana svetniške skupine NSi Premrn Jožka je prišlo že večkrat do bolj 
izraženih odklonilnih in nasprotujočih stališč. To prikazuje tudi priložen poziv za 
skladnejše ravnanje Premrn Jožkotu z dne 26.2.2008, ki sem ga tedaj posredoval 
svetniški skupini NSi in vodjem svetniških skupin koalicije. Pogosto sem bil, na 
osnovi neformalnih informacij iz predhodnih pogovorov med različnimi svetniki 
negotov, ali bo svetniška skupina NSi podprla določeno zadevo. Večkrat je bilo 
očitno, da so določeno zanje sporno zadevo podprli, potem ko je bilo predhodno 
razvidno, da jo bo podprl določeni del opozicije, oziroma ko je bilo očitno, da 
potihoma načrtovana blokada županovega predloga ne bo uspela. Svetniška skupina 
NSi je bila zato zame negotov partner. Menim, da je bila temu osnova prevelika 
različnost pogledov na določene zadeve in to si moramo vsi priznati. Kljub navedenim 
razhajanjem nisem dal pobude za razhod iz pragmatičnih razlogov, ker sem upal, da se 
bo z lobiranjem pri predstavnikih NSi v vladi zgodila pomembnejša podpora neki 
občinski investiciji. Sedaj, ko NSi ne bo niti v vladi niti v Državnem zboru, so ti 
pragmatični razlogi prenehali. 

3. Moralno bi se čutil zavezanega nadaljnjemu sodelovanju s svetniško skupino NSi, če 
bi se v preteklem mandatu vlade, v kateri je bil finančni minister iz vrst NSi izvoljen 
na območju ajdovske občine, po njegovi zaslugi zgodila neka v občinskem merilu 
velika investicija, pa se ni. Njihova pomoč je bila daleč premajhna in nesorazmerna z 
nekdanjo volilno podporo v naši občini. 

 
V vednost: članoma svetniške skupine NSi,  
vodjem svetniških skupin koalicije, tajniku občine. 
 
               Župan: 
                    Poljšak Marjan 
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Cesta 5.maja 6/a, 5270 Ajdovščina 
tel.: 05 365 91 11, fax: 05 365 91 33  
EP: marjan.poljsak@ajdovscina.si 

 
Datum: 26.2.2008 
 
 
PREMRN JOŽKO 
Član sveta Občine Ajdovščina, Predsednik Odbora za finance 
 
 
POZIV ZA SKLADNEJŠE RAVNANJE 
 
Obveščen sem, da ste na seji Odbora za finance 18.2.2008 govorili zelo kritično o 
meni in o tajniku občine. Sicer pa se tudi na sejah občinskega sveta dogaja, da včasih 
delujete, kot da niste v koaliciji. Zato vas pozivam, da uskladite vaše obnašanje z vašo 
pozicijo. Zagotovo imate možnosti, da vaše pomisleke razčistite s člani občinske 
uprave, če to ne gre, tudi z mano ali pa s kolegi iz svetniške skupine NSi ter z drugimi 
svetniki koalicije. Ob tem poudarjam, da so nam dobrodošle vse vaše pripombe, 
četudi potem večine ne moremo uresničiti. Take pripombe imajo najmanj pozitivno 
vlogo miselnega treninga. 
 
Glede nastopanja na sejah odbora in sveta pa vas pozivam, da to uskladite z vašo 
formalno pozicijo. Ste član koalicije in preko tega tudi predsednik Odbora za finance. 
Ni primerno, da večkrat govorite in nastopate, kot da bi bil svetnik opozicije. Če 
menite, da vam moje vodenje občine in občinske politike ne odgovarja do take mere, 
da morate svoje nestrinjanje izražati na sejah, potem se morate v vaši svetniški 
skupini pogovoriti o možnosti izstopa iz koalicije. Ker menim, da ostala dva svetnika 
NSi primerno sodelujeta in predvidevam, da je moje vodenje zanje zadovoljivo, si 
predstavljam, da se lahko celo dogovorite, da le vi izstopite iz koalicije. Ne morete kot 
član koalicije pozivati k zamenjavi župana, to je med mandatom tudi praktično 
nemogoče. Za to se morate potruditi na občinskih volitvah. Ne morete kot član 
koalicije na seji pozivati k zamenjavi tajnika občine. O tem lahko govorite z mano. 
 
Presodite torej ali želite nadaljevati z vašim kritičnim govorjenjem, potem je moralno 
primerno, da najprej izstopite iz koalicije in seveda tudi odstopite s položaja 
predsednika Odbora za finance. Iz opozicije pa lahko uporabljate vseh vrst kritik, pri 
čemer vsak pameten politik na lokalnem nivoju ve, da če bo pretiraval, oziroma če 
bodo njegove kritike neutemeljene, bodo to volivci ugotovili in kaznovali. 
 
V vednost: članoma svetniške skupine NSi,  
vodjem svetniških skupin koalicije, tajniku občine. 
  

ŽUPAN 
                    Poljšak Marjan 
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VODJA SVETNIŠKE SKUPINE PODJETNIKI – LEMUT KARLO 
ODPOVED KOALICIJSKEGA SODELOVANJA  
 
 
Odpovedujem koalicijsko sodelovanje s svetnikom Lemut Karlom iz naslednjih razlogov: 
 
Lemut Karlo je imel in ima v zvezi z razvojem ravnanja z odpadki ter investicijami na 
območju odlagališča Dolga Poljana s politiko župana in koalicije popolnoma nasprotna 
stališča ter je pobudnik odpora krajanov proti deponiji v preveliki meri, kakor se je izkazalo v 
javni obravnavi o možni izgradnji sežigalnice na deponiji Dolga Poljana. Očitno sem kot 
župan in pobudnik koalicije napačno ocenil, da bo Lemut Karlo zmeren nasprotnik investicij 
na deponiji in to v toliki meri, da bo pridobil čim več koristi za svojo krajevno skupnost. 
Nasprotovanje pa je postalo nerazumno in tako veliko, da ogroža interese občine, zato je 
nemogoče, da bi Lemut Karlo ostal v koaliciji z županom. Ostale zadeve občinske politike, v 
katerih se dovolj ujemamo, ne odtehtajo teh nasprotij. Odpoved sodelovanja v koaliciji je bila 
v predvolilnem času, po javni obravnavi o sežigalnici letos aprila neprimerna, zato je dana 
sedaj, po zaključenih volitvah v Državni zbor. 
 
Ker je moj interes in predvidevam tudi interes liste Podjetnikov sodelovanje v koaliciji 
pričakujem, da boste v okviru liste poiskali za vas najustreznejše rešitve. 
 
V vednost:  
- Furlan Igor,  svetnik liste Podjetnikov, 
- Boscarol Ivo, organizator liste Podjetnikov, 
- vodjem svetniških skupin koalicije,  
- tajniku občine. 
 
 
 
               Župan: 
                    Poljšak Marjan 


